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KLASA: 003-06/20-01-/01 
URBROJ: 2103-64-01-20-39 
Bjelovar, 7.10.2020. 

 
 
 

 
ZAPISNIK 

s 35. sjednice Školskog odbora 
 

 

Mjesto održavanja: preko Zoom.us aplikacije, na poveznici: 
https://us02web.zoom.us/j/84295146590?pwd=MEloVnRnMzhRUkJiVlFodWFiRHVkUT09 
Meeting ID: 842 9514 6590 
Passcode: 8nT7PC 

 
Početak sjednice: 19,15 
Prisutni: Marko Dragičević, Alica Bačeković Pavelić, Smiljka Bujić, Sabina Oltra Botinčan, Edita Hehet 
Odsutni: Mirjana Lončar 
Ostali prisutni: Vladimir Štefanec, Sanjin Milošević 
Zapisničar: Alica Bačeković Pavelić 

 

Dnevni red: 
 

1. Usvajanje zapisnika s 34. sjednice Školskog odbora 
2. Verifikacija mandata člana Školskog odbora ispred Vijeća roditelja 
3. Donošenje Školskog kurikuluma i Godišnjeg plana i programa rada škole 
4. Izvješće o radu škole 
5. Izvješće o godišnjoj realizaciji izvanučioničke nastave 
6. Donošenje odluke o provedbi izvanučioničke nastave sukladno Školskom kurikulumu i 

Godišnjem planu i programu rada Škole za školsku godinu 2020./2021. (članak 18. 
Pravilnika o izvođenju izleta, ekskurzija i drugih odgojno obrazovnih aktivnosti izvan škole) 

7. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen, nije bilo primjedbi. 
 

Ad 1. 

 
Predsjednik Školskog odbora Marko Dragičević pozdravlja sve nazočne i otvara prvu točku 

dnevnog reda Usvajanje zapisnika s 34. sjednice Školskog odbora. Pitanja i prijedloga nije bilo te je 
zapisnik s 34. sjednice jednoglasno usvojen. 

 

Ad 2. 

 
U drugoj točki dnevnog reda pristupilo se verifikaciji mandata novog člana Školskog odbora ispred 

Vijeća roditelja. 
Budući da je dosadašnjoj članici Školskog odbora izabranoj od Vijeća roditelja, gospođi Ani 

Obračević, istekao mandat jer joj dijete više ne polazi našu školu, predložen je novi član Školskog odbora 
ispred Vijeća roditelja, gospodin Sanjin Milošević. On je pozdravio sve nazočne te se ukratko predstavio, 
a nakon toga je njegov mandat jednoglasno prihvaćen te je verificiranje uspješno odrađeno. 
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Ad 3. 
 

Predsjednik otvara treću točku dnevnog reda Donošenje Školskog kurikuluma i Godišnjeg plana 
i programa rada škole i daje riječ v.d. ravnatelja škole Vladimiru Štefancu. On je upoznao članove 
Školskog odbora s pojedinim člancima Školskog kurikuluma i Godišnjeg plana i programa rada škole za 
školsku godinu 2020./2021. Svi članovi Školskog odbora dobili su navedeni materijal na svoje e-mail 
adrese, pitanja i prijedloga nije bilo te je jednoglasno prihvaćen Školski kurikulum i Godišnji plan i 
program rada za školsku godinu 2020./2021. 

 
                                                                    Ad 4. 
 

Analizi Izvješća o radu škole u šk. god. 2019./2020. pristupilo se u četvrtoj točki dnevnog reda. 
Predsjednik Dragičević daje riječ v.d. ravnatelja Vladimiru Štefancu koji je pojasnio da radi pandemije 
Covid-19 neke planirane aktivnosti u školi u protekloj školskoj godini nisu realizirane. Izvješće su svi 
članovi Školskog odbora dobili putem e-maila te su s njime upoznati. Pitanja i prijedloga nije bilo te je 
Izvješće o radu škole jednoglasno prihvaćeno. 

 

Ad 5. 
 

Predsjednik je otvorio petu točku dnevnog reda i pristupilo se predstavljanju Izvješća o godišnjoj 
realizaciji izvanučioničke nastave. Sve planirano u protekloj školskoj godini nije se realiziralo radi 
pandemije Covid-19. Pitanja i prijedloga nije bilo te je jednoglasno prihvaćeno Izvješće o godišnjoj 
realizaciji izvanučioničke nastave. 

 

Ad 6. 

 

U šestoj točki dnevnog reda v.d. ravnatelja pojasnio je što je sve planirano u ovoj školskoj godini 
od izvanučioničke nastave. Školski odbor mora, sukladno članku 18. Pravilnika o izvođenju izleta, 
ekskurzija i drugih odgojno-obrazovnih aktivnosti izvan škole, donijeti odluku o provedbi iste. Sve 
planirano se također nalazi i u Školskom kurikulumu. Pitanja i prijedloga nije bilo te je jednoglasno 
donesena odluka o provedbi izvanučioničke nastave. 

 

Ad 7. 
 

Pod točkom Razno v.d. ravnatelja upoznao je članove Školskog odbora o tome kako je 
povjerenstvo za odabir kandidata prijavljenih na natječaj za pomoćnicu u nastavi za našeg učenika 
prvog razreda, odabralo kandidatkinju Mirelu Lamza iz Bjelovara, te je zatražio suglasnost za istu. 
Pitanja i prijedloga nije bilo te je dana suglasnost da Mirela Lamza bude pomoćnica u nastavi za 
školsku godinu 2020./2021. Ad 
Ostalih pitanja, prijedloga i primjedbi nije bilo pa je predsjednik svima zahvalio i završio sjednicu. 

 

Sjednica je završila u 19.55. 
 
 

Zapisničarka: Predsjednik Školskog odbora: 

 
Alica Bačeković Pavelić, prof. i dipl. bibl. Marko Dragičević, prof.
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